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Protokół nrXL|Xlf0f2
z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 8 grudnia 2022 roku

godzina rozpoczęcia: 12:04
godzina zakończenia: 12:35

miejsce:Sa|a Narad Urzędu Gminy Mietków

Sesję Rady Gminy w dniu 8 grudnia 2022 r. otworzyła Przewodniczqca Rady Gminy Mietków -
Helena Artymowicz stowami ''otwieram Sesję Rady Gminy Mietków,,, przywitata wszystkich zebranych,
stwierdziła, że jest quorum do podejmowania uchwat (obecnych byto 14 Radnych ) - l ista obecności
Radnych oraz |ista obecności sołtysów stanowiq zatqcznik nr 1.if do niniejszego protokotu.

- Załqcznik nr L,2 . |isty obecności

Następnie Przewodniczqca Rady odczytała porzqdek obrad:

1. Otwarcie Sesji
2. lnformacja w sprawie uwagzgtoszonych do protokotu z poprzedniej sesji z dnia 23.11.20f2roku.
3" lnformacje Przewodniczącej Rady Gminy o dziataniach w okresie między sesjami.
4" Sprawozdanie z wykonania uchwał w okresie między sesjami.
5" Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2o2f r,
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.
8. Wolne wnioski, informacje i zapytania.
9. Zamknięcie Sesji.

Ad" 2
Przewodniczqca Rady poinformowata,ie do biura Rady Gminy nie zgtoszono żadnych uwag do treści
sporzqdzonego protokołu z sesji Rady Gminy z dnia f3.L1',2022r,

Ad" 3

Przewodniczqca Rady poinformowata, Że w dniu 28 |istopada f02f r. wptynęta Skarga na działa|ność
ZGK w Mietkowie i skargę tę przekazuje do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ce|em jej rozpatrzenia.

Ad" 4
Sekretarz Grniny ztozył sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji:

Uchwały, których wykonanie powierza się Wójtowi Gminy

Nr uchwaty Data
podjęcia Czego dotyczy Uwagi

xLvill36tl2022 23.1L.2022 Uchwata w sprawie zmiany budżetu
gminy na20f2rok.

Uchwała weszła w życie"



xLvnt/362/2022

xLvil/363/2022

xLvnt/364/2022

xLv'|t/365/2022

xLvut/366/2022

xLv|]/357/2022

xLvxt/368/2022

23.1,L2022

23.L1,.2022

23.L1,.202f

23.1,L.2022

23.11,.2022

23.rL.2022

23.L1,.2022

xLvilt/369/2022 23.1r.2022 Uchwała weszła w życie.

Uchwała w sprawie usta|enia
stawek dotacji przedmiotowej dla
Zaktadu Gospodarki Kom unalnej
w Mietkowie.

Uchwała w sprawie usta|enia
stawki dotacji przedmiotowej dla
Zakład u Gospoda rki KomunaInej
w Mietkowie.

Uchwała w sprawie ustaIenia
doptat do taryf zbiorowego
odprowadzania ścieków na terenie
gminy Mietków.

Uchwała w sprawie wysokościopłat
za usługi komuna|ne na rok 2023
świa dczone przez Zak|ad
Gospodarki Komunalnej.

Uchwała w sprawie wyboru
metody ustalenia wysokości opłaty
za gospoda rowa nie odpadami
komunalnymi, ustalenia stawki tej
optaty i usta|enia opłaty za
pojemnik oraz zwolnienia w części
z opłaty za gospodarowanie
odpadami komunaInymi właścicieIi
nieruchomości zabudowanych
budynkami mieszkalnymi
jed norodzinnymi kom postujqcych
bioodpady sta nowiqce odpady
kom una Ine w przydomowym
kompostowniku.

Uchwała w sprawie zmiany uchwaty
nr XLVII/35612022 Rady Gminy
Mietków z dnia 27 października
2022 r. w sprawie stawek podatku
od środków transportowych
i zwo|nień W tym podatku.

Uchwata w sprawie przyjęcia
,, Rocznego Programu Współpra.cy
Gminy Mietków z organizacjami
pozarzqdowymi i innymi
podmiotami prowadzqcymi
działaIność pożytku
publicznego w 2023 roku."

Uchwała w śprawie przyjęcia
Loka lnego Programu Wspierania
Ed ukacji Uzdolnionych Dzieci
i Młodzieży pobierajqcych naukę na

Uchwała weszła w życie z mocą
obowiqzujqca od 1 stycznia 2023.

Uchwała weszła w życie.

Uchwała weszta W życie z mocą
obowiqzujqcq od 1stycznia 2023.

Uchwała została opub|ikowana w
Dzien n iku U rzędowym Województwa
Dolnoś|qskiego, z mocq obowiqzujqcą
od 1 styczniaf022r.

Uchwała została opublikowana w
Dzienniku U rzędowym Województwa
Dolnośląskiego, z moca obowiązujqcą
od 1 stycznia2023 r.

Uchwała została opublikowana w
Dzienniku U rzędowym Województwa
DoInoś|qskiego, z mocą obowiązujqcq
od 1 stycznia2023r.

Uchwała weszła w życie.



terenie Gminy Mietków.

xLvutl37ol2a2z f3.Lt.2022

Uchwała w sprawie przyjęcia
regulaminu przyznawania uczniom
szkót podstawowych stypend iu m
Wójta Gminy Mietków za
osiqgnięcia naukowe, sportowe lub
artystyczne.

Uchwała weszła w życie"

Ad. s.

Podjęcie uchwaty w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2022 r,

Projekt uchwały przedstawita Skarbnik Gminy Mietków - Adriana Kolenda.

Głosowato 1.4 radnych, oddano 14 głosów ,,za,,, Przewodniczqca stwierdzita, że uchwata zostata
podjęta jednogłośnie.

Ad.6

Nie zgłoszono interpelacji ani zapytań'

Ad .7

Na poprzedniej sesji nie zgtoszono interpe|acji ani zapytań'

Ad" 8.

Głos zabrat Radny Ryszard Łqcz, który przypomniat o kwestii konieczności przestawienia kamery, która
omyłkowo zostata zainsta|owana na p|acu zabaw na tenen przed kościotem koło przystanku, gdyż tarn
lepiej będzie spetniać swoje zadanie"
Sekretarz odpow|edział, że temat zostanie przekazany Wójtowi po jego powrocie.

Następnie gtos zabrała softys wsi Stróża, która poprosita Gminę o interwencję w sprawie bardzo
stabego zasięgów dla te|efonów komórkowych w miejscowości Stróża, który w ostatnim czasie bardzo
się pogorszyt- np. w postaci wystosowania pisma do operatorów te|efonii komórkowych o postawienie
dodatkowego masztu.

Sekretarz powiedziat, że zbada temat, no a|e to sq prywatne podmioty i my jako Gmina nie mamy tutaj
żadnej mocy sprawczej.
Sottys Mietkowa nadmienita, że kiedyś miał być nadajnik montowany na wieży kościota W
Wawrzeńczycach aIe on chyba dotyczyt internetu.
Sottys Ujowa powiedziata, że popiera wniosek swojej przedmówczyni gdyż w Ujowie jest taki sam
prob|em. Jej drugq prośbq jest zaś wykoszenie poboczy poniewaz idzie już zima, trwa jest wysoka, i
często wyskakuje z niej dzika zwierzyna., ty|ko to jest droga powiatowa więc trzeba interweniować w
rejonie dróg w Domanicach.



Sołtys ze Stróży powiedziata, ze jui zaczę|i koszenie w Gminie Mietków, radny Dominas potwierdzit, żew tej chwi|i sq koszone Domanice i byt już koszony Borzygniew

Sottys"Ujowa chciata poruszyć jeszcze jeden temat. Ponieważ od przyszłego roku ceny wody idq w górę
ale tutaj każdy może jakoś zaoszczędzić, a|e jest optata ,,sztywna,,, na której oszczędzić się nie da czylioptata za śmieci. Na ostatniej sesji zostata podjęta decyzja, że optata od przyszłego roku idzie mocnow górę bo przechodzimy na poziom 41' zł/os przy tej ulazó s zł za kompostowanie, co daje 36/os zł" Tojest duzy przeskok cenowy i duże obciqżenie. I teraz pytanie skqd taki wzrost? Na poprzedniej sesjizabrakto uzasadnienia takiej decyzji. Czy można jakoś uszczelnić ten system, bo w końcy Wszyscy za toptacimy?

Sekretarz nadmienił, że tutaj na to wszystko sktada się ki|ka kwesti i:. Marta zresztq robiła rozpoznanie
też w ościennych gminach (Kostomtoty, Żarow) i tam stawka tak bardzo nie odbiega od naszej.Generalnie koszt wynika z przetargu , jest przetarg, z przetargu wychodzi konkretna cena, i za tomieszkańcy muszq zaptacić i to się powinno bi|ansować. Natomiast Sobótka jest gminą z ośrodkiemmiejskim gdzie jest 4 x więcej Iudności i takie gminy zawsze sq atrakcyjniejsze d|a f irmy bo tam nle robisię ty|e ki|ometrów jak u nas, gdzie jednak te ki|ometry rzutujq na końcowq stawkę.
Druga kwestia jest taka, że Gmina Sobótka nie stosuje ulg d|a kompostownil.ow gdzie u nas jednak tojest utrzymane, nie Wymagamy przy tym, żeby to byt kompostowni wykonany ze sztukq budow|anqty|ko żeby te bioodpady byty gospodarowane we własnym zakresie. D|atego to różnicujemy bo wprzeciwnym razie nikt by po prostu nie chciał tego robić.

Sottys wskazata, że tam (czy|i w Sobótce) śmieci sq odbierane co tydzień. No to sdyby u nas był odbiórtygodniowy to stawka tez by byta dwukrotnie większa?

Sekretarz jeszcze raz wskazat, że tutaj mówimy o dużo większej I iczbie Iudności, co d|a f irrny jest
korzystniejsze i nie musi robić ty|e ki|ometrów.

Sottys nadmienita, że do tej pory mówiono gtównie, że decyduje kwestia tonazu.

Sekretarz powiedział, że firma kalkuluje zawsze w odniesieniu do zesztego roku: jakie poniosta kosztyosobowe, sprzętowe etc. i i|e ton wywioz|a, I u nas ta tona może być rzeczywiście droższa niż w tejSoóbtce.

Sottys zapytała czy jeszcze jakieś inne firmy wystqpity w przetargu?

Sekretarz odpart, że niestety nie.

Przewodniczqca Rady Gminy poprosita Wezwanq na obrady Inspektor ds. gospodarki odpadami_ Martę
Mozgałę - Swachwa o wyjaśnienia dotyczqce przetargu' cen za gospodarowanie odpadami (dlaczego
np. W Sobótce jest taniej)"

M. Mozgata - Swacha: na poprzedniej sesji mówiłam, że do Sobótki akurat się nie dodzwoniłam i nie
wiem czyonisq bezpośrednio po podniesionejstawce już po przetargu czy jeszcze przed, natomiastw
gminach do których się dodzwonitam sq już stiwki wynikajqce z przetargów. W Sobótce ta stawka 33
zt to jest albo taki ich szacunek, albo nie potrzebujq i gmina zdecydowata się zostawić takq kwotę" D|aprzyktadu Kqty Wroctawskie, która ma zapotrzebowanie na stawkę za śmieci wyższq niŹ można
ustawowo narzucić i gmina musi doptacać. U nas żeby to się wszystko zbi|ansowato to powinna być



stawka 4tzł d|a każdego bez zastosowania u|g na kompostowniki. Iteraz jesteśmy po przetargu gdzie
cena to jest 1.700.000 zł bez 1.0.000 z|, a to przecież nie zamyka kosztów obsługi bo jeszcze sq koszty
administracyjne, PSZOK etc' i  ty|ko przy stawce 41' zł d|a każdego bez u|g to zbi|ansujemy" A|e poniewaŹ
ulga jest zachowana to itak będziemy dopłacać.

Żarow zrobit przetarg na 3 lata, zabezpieczy|iogótem 15 mitionów czy|i 5 mi|ionów na rok, stawkiWyjdq
porównywa|ne jak u nas, teraz pytanie co u nich zrobi rada.

Głos zabrat Sekretarz, który chciat się odnieść do kwesti i  uszczeIniania sytemu" My generalnie w
różnych sytuacjach wytapujemy kiedy jest np. zaniżona l iczba, teraz wtaśnie przy dodatkach za
ogrzewanie, dodatkach ostonowych trochę sytuacji udato się wyłapać"

Softys Ujowa zadata pytanie czy ten rok się zbi|ansuje?
|Vl. Mozgata - Swacha odpowiedziata, że nie.
A" Pietruszka zadał pytanie, czy W takim razie przy tych ,,wytapanych,, osobach przy okazji dodatków
węglowych dostaliśmy rzeczywiste pieniqdze za zaIegtości?
M" Mozgata - Swacha: Nie, na razie to teraz będq naIiczenia. Natomiast symuIację stawk! robirny na
podstawie osób, które sq już zadeklarowane.
Sekretarz powiedziat, że jeś|i chodzi o za|egłości, to już na poprzedniej sesji byto to poruszane i to jest
tak, że to się wciqż ro|uje. Ktoś ma zalegtości i gdy już ma wkraczać komornik, to wtedy zaczyna się
spłacanie jakiejś tam części za|egłości, ty|ko procedura jest taka, że na pierwszy ogień idq te najstarsze
i odsetki, a dtug bieżqcy da|ej rośnie.

N|. Mozgata dopowiedziata, że mamy jeszcze takq grupę osób, która nie posiada oficja|nych dochodów
i nie da się nic z ich ściqgnqć, tutaj urzqd skarbowy ma zwiqzane ręce, zresztq przy minima|nej płacy to
też jest niemoż|iwe, niektóre świadczenia też sq wyjęte spod egzekucji.

B. Dominas - Pani Sottys raczej chodzito o to aby te deklarac je przejrzeć pod takim kqtem, ze jest w
gospodarstwie domowym zadeklarowane 2 osoby, a W rzeczywistościjest ich 5.

Sekretarz:Jeś|i Państwo majq takie wiadomości, to prosimy o ich zgłaszanie.

Pani Sottys stwierdzita, że skoro egzekucja jest nieskuteczna to samorzqdy powinny ,,gdzieś da|ej,,
pchnqć kwestię nieskutecznego prawa.
Jak wyjaśnita Marta Mozgała - Swacha prob|em jest taki, że pomimo tego, ze to jest przetarg i jest
ogłaszany na stronach unijnych rny otrzymujemy jednq ofertę i mamy zwiqzane ręce" Rynek podzie|ił
się,,strefq wptywów,,, te same firmy startują do tych samych gmin.
Jedynie w gminach ,,atrakcyjnych,, jak Kqty Wrocławskie jest jakieś zróżnicowanie ofert '

Następnie podczas dyskusji o zaległościach Kierownik ZGK przedstawił Przewodniczqcej Rady Gminy
stan głównych na|eżności za wodę - jak stwierdził jest to sytuacja identyczna jak przy odbiorze
odpadów czy|i,,ro|owan ie,, się zaległości.

Fo dyskusji głos zabrat Andrzej Pietruszka, który zaprosit wszystkich w imieniu p.o' dyrektora GoK Anny
Górniak do uczestnictwa w Festiwalu Wigi|i jnym potączonym ze spotkaniem optatkowym w dniu
#"x||.2o22. o godzinie 1.7"00. Będzie można nabyć m.in. rękodziełozeŚwiet|ic PostawTwórczych, będą
Występy naszych zespotów i oczywiście ztozymy sobie życzenia świqteczne"



Następnie gtos zabrata Przewodniczqca Rady Gminy, która powiedziata, ze ponieważ jest to ostatniasesja p.rzed świętami już teraz sktada wszyitkim oń..ny' na sali i mieszkań;ft;id'*il.o*
najserdeczniejsze życzenia radosnych, zdrowych, rodzinnych Świqt Bożego lvarodzenia .---...,

Ponieważ porzqdek obrad zostat wyczerpany Przewodniczqca przystqpita do zamknięcia sesji.

Ad .9

Przewodniczqca zamknęta sesję stowami ,,Zamykam sesję Rady Gminy Mietków.,,

Protokołowała:
PodinrPektor ds' RadY GminY
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